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Egyszerűsített jegyzőkönyv

Készült Biatorbágy Város Képviselő-testület Oktatási Bizottság 2011. február14-én 15 00 órakor 
megtartott üléséről.

Jelen vannak: Tarjáni István, polgármester
Szakadáti László, alpolgármester
dr. Kovács András, jegyző
Fekete Péter, bizottsági elnök
Varga László, bizottsági tag 
Koleszár Kázmér, bizottsági tag
Tóthné Gyarmati Magdolna, bizottsági tag
Molnárné Czeglédy Gerlinda, Cecília, bizottsági tag
Sólyomvári Béla, képviselő
Benkő Cs. Gyuláné, iskolaigazgató 
Korbuly Klára, PMAMI igazgatója
Semsey Zsófia, nevelési tanácsadó munkatársa
Palovics Teréz, Benedek Elek Óvoda vezetője
dr. Révész Zoltán, Titkárságvezető
Czuczor Orsolya, megbízott Pénzügyi Osztályvezető
Kiss Ildikó, jegyzőkönyvvezető.

Távolmaradását előre jelezte
Rack Ferencné, Német Nemzetiségi Önkormányzat elnöke
Radnai Péter, a Biatorbágyi Diákokért Közalapítvány kuratóriumának elnöke

Fekete Péter: Köszöntötte a bizottság tagjait és a meghívottakat. Megállapítja, hogy a bizottság 
határozatképes. A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottság volt jelen a szavazáskor) 
az alábbi napirend tárgyalását fogadta el.

Napirend

1) Budaörs  Kistérség  Többcélú  Társulása  nevelési  tanácsadás  feladat-ellátási  szerződésének 
módosításáról

2) Beszámoló a Biatorbágyi Diákokért Közalapítvány 2010. évi munkájáról

3) Biatorbágy  Város  Közoktatási  Intézkedési  Tervének  felülvizsgálatával  kapcsolatos 
kérdésekről

4) Biatorbágy Város Képviselő-testülete 2010-2014 évi ciklusprogramjáról

5) Biatorbágy Város Képviselő-testület 2011. évi költségvetéséről

6) Biatorbágy  Város  Képviselő-testület  és  szervei  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatának 
felülvizsgálatáról

7) Tájékoztató a közétkeztetés jelenlegi helyzetéről 



8) A bölcsődéskorú gyermekek elhelyezésével összefüggő kérdésekről

9) Tájékoztató a képviselő-testületi ülések, a lakossági fórumok, a közmeghallgatások valamint 
a  városi  nagyrendezvények  internetes-  és  televíziós  közvetítéséről,  a  rögzített  anyagok 
archiválásról

10) Biatorbágy Város Önkormányzata 2011. évi intézmény-felújítási programjáról

11) A Kis köz forgalmi rendjének megváltoztatásáról

12) A Biatorbágyi Általános Iskola 2011/2012-es tanévének előkészületeiről

13) Tájékoztató az iskolatej-programról

14) Tájékoztató az új  oktatásfejlesztési  koncepció elkészítésének jelenlegi állásáról  (a napirend 
tárgyalását  a  bizottság  2011.  február  15-én  15  órakor  kezdődő Közművelődési,  Ifjúsági  és  Sport 
Bizottság ülésén, közös napirendként tárgyalja meg)

15) Egyebek

1) Budaörs  Kistérség  Többcélú  Társulása  nevelési  tanácsadás  feladat-ellátási  szerződésének   
módosításáról

A bizottság megtárgyalta a Budaörs Kistérség Többcélú Társulása nevelési tanácsadás feladat-
ellátási  szerződésének  módosításáról  előterjesztést.  Semsey  Zsófia,  a  nevelési  tanácsadó 
Biatorbágyon  dolgozó  pszichológusa  röviden  tájékoztatta  a  bizottság  tagjait  az  ellátandó 
feladatokról, és a státusz-hiányról.

A bizottság egyhangú szavazással (5 igen) 0,5 státusz-bővítést javasol az ellátási keretben azzal a 
feltétellel, hogy a Biatorbágyi Általános Iskola iskolapszichológus alkalmazására nem tart igény, 
és a nevelési tanácsadó működési költségei nem növekednek a státusz-bővítés okán. 

A státusz-bővítés  költségvetési  forrására  a  bizottság  a  települési  rendezvénykeret  csökkentését 
jelöli meg.

2) Beszámoló a Biatorbágyi Diákokért Közalapítvány 2010. évi munkájáról  

A  bizottság  egyhangú  szavazással  (5  igen)  elfogadásra  javasolja  a  Biatorbágyi  Diákokért  
Közalapítvány 2010.  évi  munkájáról  szóló beszámolót.  A bizottság kéri,  hogy az alapítvány 2 
millió forintos keret-összeg kérelmét a Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság vizsgálja meg.

3) Biatorbágy  Város  Közoktatási  Intézkedési  Tervének  felülvizsgálatával  kapcsolatos   
kérdésekről

A bizottság egyhangú szavazással (5 igen) Ihászné Pálfi Katalin megbízását támogatja Biatorbágy 
Város Közoktatási Intézkedési Terv elkészítésére.

4) Biatorbágy Város Képviselő-testülete 2010-2014 évi ciklusprogramjáról  

Tarjáni  István:  Kéri,  hogy  a  2011.  március  10-ig  tegyék  meg  javaslataikat  írásban  a 
ciklusprogrammal kapcsolatban.

A bizottság  egyhangú szavazással  (5  igen)  javasolja,  hogy  a  várható bevételek  tekintetében  a 
táblázatban a kedvezőtlenebb, pesszimistább változat a jelenjen meg. Az optimistább becslések 
(tekintettel  a  Tópark  beruházás  megvalósulására)  a  ciklusprogram  szöveges  részében 
szerepeljenek.
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A  bizottság  egyhangú  szavazással  (5  igen)  javasolja,  hogy  az  alábbiak  kerüljenek 
megfogalmazásra a ciklusprogramban az oktatás fejezetben:

„Minden  azt  igénylő  biatorbágyi  gyermek  számára  helyben  biztosítjuk  az  általános  iskolai  
oktatást.”

„A művészeti oktatás terén az elmúlt években kialakult arányban és színvonalon megtartjuk és 
biztosítjuk az ellátást az általános iskolások részére.”

„A képviselő-testület minden azt igénylő és arra jogosult  gyermek részére helyben biztosítja az 
óvodai nevelést.”

5) Biatorbágy Város Képviselő-testület 2011. évi költségvetéséről  

Kérdés

Fekete Péter: Gyermektáboroztatási alap nem került be tervezetbe?

Válasz

Czuczor  Orsolya:  Az  elmúlt  években  ez  az  alap  a  képviselő-testület  tiszteletdíjának  6  %-os 
felajánlásával jött létre. Elmondta, hogy vannak tételek, amelyeket az intézményvezetőkkel még 
pontosítani kell, ilyen az általános iskola létszámkerete. A Diákokért Közalapítvány és a Bursa 
Hungarica ösztöndíjpályázatra keretösszeg került meghatározásra. 

A bizottság tagjaitól várja a javaslatokat a túlórák, helyettesítések, jutalom kérdésére, azoknál az 
intézményeknél, ahol ez nem számolható el, illetve nem tervezhető.

Fekete  Péter: Javasolja  az  oktatásfejlesztés  keretösszegének  +25  millió  forintos  emelését.  A 
többlet  szükségességét  az  általános  iskola  megemelkedett  létszámának  osztályterem 
megoldására, és tervezési költségekre javasolja. Forrásként a Bölcsőde beruházás keretösszegét 
vagy további hitelfelvétel jelölt meg. 

A bizottság egyhangú szavazással (5 igen) a zöldterületek kezelésére-karbantartására maximálisan 
20 millió forintos keretösszeget javasol.

Intézményi többletkérelmek támogatása

Pászti Miklós Alapfokú Művészetoktatási Intézmény

A  bizottság  –  4  igen,  1  tartózkodás  (5  fő  bizottsági  tag  volt  jelen  a  szavazáskor)  –  mellett 
támogatja a 2 pedagógus álláshely biztosítását szeptembertől.

A  bizottság  –  4  igen,  1  tartózkodás  (5  fő  bizottsági  tag  volt  jelen  a  szavazáskor)  –  mellett 
támogatja 2 órával növelten a technikai álláshely bővítését.

Forrásként a bölcsőde beruházás keretösszegét vagy további hitelfelvételt jelölte meg a bizottság 
elnöke.

A bizottság egyhangú szavazással (5 igen) elfogadásra javasolja a módosításokkal kiegészített 

6) Biatorbágy  Város  Képviselő-testület  és  szervei  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatának 
felülvizsgálatáról

A bizottság  egyhangú szavazással  (5  igen)  a  49§  8.  pont  módosítását  javasolja,  úgy  hogy  a  
bizottsági  ülésekről  készített  hangfelvétel  kerüljön  archiválására,  de  a  honlapon  ne  legyen 
közzétéve.
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A bizottság egyhangú szavazással (5 igen) támogatja a képviselő-testület Oktatási bizottságának 
feladatait és átruházott hatásköreit.

7) Tájékoztató a közétkeztetés jelenlegi helyzetéről   

A bizottság a tájékoztatót tudomásul vette, és egyben kéri a Biatorbágyi Általános Iskola Biai 
épületében  dolgozókat,  hogy  vegyék  komolyabban  az  értékelő  lap  használatát.  A  bizottság 
egyhangú szavazással (5 igen) március 1-jétől ismét, havi leadással további használatra kéri az 
intézményeket,  annak érdekében, hogy 4,0 illetve 4,1 szintre fejlődjön a közintézményekben a 
közétkeztetés értékelése. 

8) A bölcsődéskorú gyermekek elhelyezésével összefüggő kérdésekről  

A  bizottság  egyhangú  szavazással  (5  igen)  kéri  a  Polgármesteri  Hivatalt,  hogy  az  alábbi 
szempontok figyelembe vételével dolgozza ki a családtámogatási rendszert:

 milyen  formában  kaphatnak  a  családok  támogatást  (járulékok,  költségek,  adó 
tekintetében a legkedvezőbb lehetőségek feltérképezése)

 igénylést milyen formában lehet kérni, ki kérheti

 lehet-e differenciálni a támogatási összeget, és milyen kritériumok szerint

 milyen dokumentumok benyújtása szükséges

 ki bírálhatja el, hogyan folyósítható a támogatás

 milyen konkrét kritériumoknak kell megfelelni

 hogyan lehet ellenőrizni a leadott adatok valóságtartalmát

9) Tájékoztató a képviselő-testületi ülések, a lakossági fórumok, a közmeghallgatások valamint   
a  városi  nagyrendezvények  internetes-  és  televíziós  közvetítéséről,  a  rögzített  anyagok 
archiválásról

A tájékoztatót bizottság tudomásul vette.

10) Biatorbágy Város Önkormányzata 2011. évi intézmény-felújítási programjáról  

Varga  László.  Kéri  a  Hivatalt,  hogy  a  Védőnők  rendelőjének  megközelítése  érdekében  a 
babakocsis közlekedést oldja meg a hátsó és a fő bejáratnál is, hiszen a rendelésekre a legtöbb 
anyuka babakocsival jár.

A bizottság egyhangú szavazással (5 igen) az alábbi változtatásokat javasolja:

A Benedek Elek Óvoda Bajcsy Zs. utcai épületében a kazánáthelyezés – beárazás szükséges,

A Benedek Elek Óvoda Fő utcai épületében lévő wc-tartályok cseréje- új beárazás szükséges,

A Benedek Elek Óvoda Bajcsy Zs. utcai épületében a PVC padlócsere maradjon ki 

A fonyódi üdülő ablakainak ellenőrzése után legyen döntés a cseréről
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11) A Kis köz forgalmi rendjének megváltoztatásáról  

A bizottság a Kis köz lezárását egyhangú szavazással (5 igen) támogatja. A lezárás módjára a 
bizottság nem tett javaslatot.

12) Tájékoztató az iskolatej-programról  

A bizottság az iskolatej-programról szóló szóbeli tájékoztatót tudomásul vette. Az intézmények  
vezetői pozitív tapasztalataikról számoltak be.

13) A Biatorbágyi Általános Iskola 2011/2012-es tanévének előkészületeiről  

A bizottság megtárgyalta a Biatorbágyi Általános Iskola 2011/2012 tanév előkészületeiről készült  
iskolaigazgatói tájékoztatót. A bizottság egyhangú szavazással (5 igen) javasolja, hogy Biatorbágy 
Város  Képviselő-testülete  a  Biatorbágyi  Általános  Iskola  2  fő  státusz-bővítését  határozat 
formájában engedélyezze.

Koleszár Kázmér: Javasolja, hogy készüljön egy tanévkezdési kiadvány- a budaörsi „iskolacsengő” 
kiadvány  mintájára  -  a  Biatorbágyi  Általános  Iskolát  mutatja  be,  az  iskolás  gyerekeknek  és 
szüleiknek  nyújt  tájékoztatást  a  beiratkozásról,  és  az  önkormányzat  által  biztosított 
lehetőségekről.
Koleszár Kázmér javaslatát a bizottság egyhangú szavazással (5 igen) támogatja.

Egyebek

A bizottság elnöke felhívta a bizottsági tagok és minden jelenlévő figyelmét arra, hogy ebben az 
évben a „Biatorbágyért” kitüntetésre, „Biatorbágy Városért -Életműdíj”adományozására, „Török 
Henrik Pedagógus Díj”-ra, „Dévay Gyula Közművelődési Díj”adományozására, a „Geréby Imre 
Köztisztviselői  Díj”  adományozására  van  lehetőség.  A  javaslatokat  a  Polgármesteri  Hivatalba 
2011. március 1-ig lehet részletese indoklással beadni.

Fekete Péter: A munkát megköszönte, az ülést bezárta.

k.m.f.

Fekete Péter Kiss Ildikó
bizottsági elnök jegyzőkönyvvezető
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